
Altra cosa a destacar seria la renovació de la Junta directiva, la gest ió de la qual 
creo ben encertada f ins el moment . Podem estar ben tranquils i contents . 

També m'agradar ia . si em permeteu, fe r piiblic el meu agraì'menl. i cree que pue 
parlar en nom de tota la Coral , a la Cor inne Mathis que ha estât duent la paperassa de 
Tentitat tlurant molt de temps amb una serietat i di l igencia d ignes d ' admi rac ió . 
Igualment agrair en Sebastià Bonet com a tresorer. i en Pere Duran coni a président, 
que feren llurs dédicacions altruistes i e fec t ives en els seus càrrecs. 

I per acabar aquesta ressenya. donar les gracies de tot cor a tota la gent de la Coral 
.Sta. Eulalia, els que hi son i els que malauradament j a no hi son. aixi com els que hi 
han estât però que. per niotius diversos, no poden venir, la conf iança i est iniació dipo-
sitades en mi des del pr imer dia. I a tots els que vulgueu formar part d ' aques t a gran 
entitat. sapigueu que sereu benvinguts. Els assaigs enguany son els dil luns de 2/4 de 
10 a 2/4 de 12 del vespre. a la rectoria. G R À C I E S A T O T S I ENDAVANT! 

Knr i c R o c a i T o r i i d e l a c r e u 
Dircclor de Ui Cora! Salila lùilàlia 

Moment del Concert de lei Coral a Binissalein (Mallorca) 

co 
cr. 

re 
=! 
C 

Anuari de Santa Eulàlia de Ronçana, 25/12/1998, p. 45 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


